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PROTOKÓŁ Nr 16/21 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 27 kwietnia 2021 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 7 członków Komisji: 

 

1. Basta Jerzy 

2. Kurnyta Danuta 

3. Majak Violetta 

4. Sławiński Łukasz 

5. Sławiński Sławomir 

6. Szczerbaty Iwona 

7. Wągrowski Bogdan 

 

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 0 członków Komisji. 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra z 

autopoprawką  – 24.1.2021 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna 

Góra na 2021 r. z autopoprawką- 25.1.2021 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz ich 

zbywania, nabywania i wykupu – 14.2021 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania 

dofinansowania ze środków budżetu miasta Kamienna Góra w ramach programu 

priorytetowego pn. „Ograniczenie niskiej emisji na obszarze województwa 

dolnośląskiego – edycja III” – 33.2021 

8. Zaopiniowanie projektu apelu o podjęcie przez Zarząd Powiatu 

Kamiennogórskiego skutecznych działań zmierzających do wznowienia pracy 

zawieszonych oddziałów oraz do poprawy sytuacji kadrowej Powiatowego 

Centrum Zdrowia w Kamiennej Górze Sp. z o.o. – 34.2021 

9. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału IOŚ na wniosek 

Komisji rewizyjnej – BRM.0003.31.2021 ad. 2 i 3 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Skarbnika Miasta na wniosek Komisji Rewizyjnej – 

BRM.0003.31.2021 ad. 4 

11. Zapoznanie się z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Kamiennej Górze 

– BRM.1510.1.3.2020 

 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie posiedzenia.  
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 
 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

Ad. 4. - 24.1.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan poinformowała, że zmiany w projekcie uchwały  

z autopoprawką dotyczą zmiany nazwy zadania i są tylko czysto techniczne.  

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

Ad. 5. – 25.1.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

Rady B. Wągrowski zapytał, czy jest dokumentacja na remont drogi? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że nie ma jeszcze dokumentacji. W tym 

roku przewidziana jest tylko dokumentacja.  

 

Radny J. Basta zapytał, czy na podstawie wiedzy, która jest dzisiaj można ogłaszać 

przetarg? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że tak, można. Burmistrz ogłasza przetarg 

na wszystkie nowe zadania zawarte w budżecie. Kwoty zapoczątkują procesy 

inwestycyjne. Nie ma gwarancji, że złożone oferty będą się mieścić w planie. Burmistrz 

bez zgody rady nie może podpisać umów, zwiększyć planu. Burmistrz nie ma takiego 

upoważnienia, jeżeli kwoty będą wyższe w przetargach od tych zaplanowanych.  

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

Ad. 6. – 14.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 3 do protokołu/. 
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Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

Ad. 7. – 33.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

Ad. 8. – 34.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad. 9. – BRM.0003.31.2021 ad. 2 i 3 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/.  

 

Ad. 10. – BRM.0003.31.2021 ad. 4 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/.  

 

Ad. 11. – BRM.1510.1.3.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 8 do protokołu/.  

 

Ad. 12. Sprawy różne 

 

•  Członkowie Komisji poprosili Kierownika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami Katarzynę Mrówkę o wyjaśnienia, w sprawie planowanej 

przebudowy jazu na rzece Zadrna w Kamiennej Górze.  

 

Kierownik Wydziału GN K. Mrówka wyjaśniła, że przebudowa jazu na rzece Zadrna 

będzie się odbywać między innymi na prywatnej działce. Wydział ZIF posiada 

podpisane porozumienie z właścicielem nieruchomości na działania na działce. 

Właściciel działki miał otrzymać działkę w ramach zamiany, ale nie odpowiada na 

korespondencję. Urząd wystąpił o odszkodowanie, ale nie odpisuje, jest tylko odebrana 

korespondencja. Opinia od mecenasa oraz wniosek zostały przekazane do starostwa  

o wydanie decyzji o wywłaszczeniu.  
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Radny J. Basta zapytał, jaki jest czas oczekiwania od wystąpienia z wnioskiem do 

starostwa do wywłaszczenia? 

 

Kierownik Wydziału GN K. Mrówka odpowiedziała, że do pół roku. Na tę chwilę 

mamy prawo do dysponowania terenem.  

 

Radny Ł. Sławiński powiedział, że wydział zamówień nie wystąpił o pozwolenie do 

starostwa.  

 

Kierownik Wydziału GN K. Mrówka wyjaśniła, że raczej nie wystąpił, ale to pytanie 

należy skierować do ZIF-u. Pozwolenie na dysponowanie gruntem musi być 

sporządzone na tego typu działki.  

 

Radny J. Basta zapytał, czy jeżeli będą środki, to czy będzie można rozpocząć 

inwestycje? 

 

Kierownik Wydziału GN K. Mrówka odpowiedziała, że wtedy można.  

 

Radny J. Basta zapytał, jak wygląda sprawa z działką Holendra? 

 

Kierownik Wydziału GN K. Mrówka odpowiedziała, że gmina jest już właścicielem 

działek drogowych.  

 

Porozumienie Nr 20/I/2017 stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.  

 

•  Członkowie Komisji poprosili Kierownika Wydziału Gospodarki Lokalowej 

Ewelinę Tokarską  o wyjaśnienia w sprawie planowanej wymiany wysokoemisyjnych 

źródeł ciepła na terenie miasta.  

 

 Radna I. Szczerbaty zapytała, kto może ubiegać się o dofinansowanie? 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Lokalowej E. Tokarska wyjaśniła, że można 

złożyć wnioski na dofinansowanie wymienionych pieców od 2014 roku, jednak musi 

zostać przedstawiony przeprowadzony audyt energetyczny.  

 

Radna I. Szczerbaty dodała, że ludzie chcą robić audyty, jednak firmy, które to robią 

nie mają czasu.  
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Kierownik Wydziału Gospodarki Lokalowej E. Tokarska powiedziała, że jeżeli ktoś 

przeprowadził audyt wcześniej, to może złożyć wniosek.  

 

Radna I. Szczerbaty wyraziła zdanie, że powinno być powiedziane, że osoby, które 

wykonały audyt, mogą otrzymać dofinansowanie.  

 

Ad.13. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

     /-/ Violetta Majak 

 

 

 

 

 

 


